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Το Σταυρόλεξο.. . .

ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ ΑΠΟ

ΤΟΝ ΠΡΩΗΝ

∆ΙΑΙΤΗΤΗ ΗΡΑΚΛΗ

ΤΣΙΚΙΝΗ.

Πότε κάνατε το

ντεµπούτο σας ως

διαιτητής στην super

league;

Το πρώτο µου παιχνίδι στην

µεγάλη κατηγορία το σφύριξα

το 2001 στη Θεσσαλονίκη στην αναµέτρηση Άρης-Ξάνθη

•Πόσα χρόνια είστε στα γήπεδα;

Είµαι στα γήπεδα από τα 17 µου και το πρώτο παιχνίδι που σφύριξα ήταν

ανάµεσα σττην Βαλύρα µε το Κοπανάκι στο β΄ τοπικό Βαλύρας. Είµαι συνολικά

22 χρόνια διαιτητής.

•Σας αρέσει η δουλειά σας ως διαιτητής;

Ναι πάρα πολύ! Είµαι ερωτευµένος µε τη δουλειά µου.

•Πως τα πηγαίνετε µε τους συναδέλφους σας στην µεγάλη κατηγορία;

Με τους υπόλοιπους διαιτητές έχω άριστες σχέσεις και συνεργαζόµαστε άψογα.

•Έχετε σφυρίξει πότε σε ευρωπαϊκό παιχνίδι;

Βέβαια ήµουν 3 χρόνια referee fifa και είχα αγωνιστεί σε 18 παιχνίδια

•Όταν οι οπαδοί σας αποδοκιµάζουν σας πέφτει η ψυχολογία;

Όχι προσπαθώ πάντα να συγκρατηθώ και τα καταφέρνω περίφηµα µέχρι στιγµής.

•Ποια είναι η σχέση σας µε τους ποδοσφαιριστές µέσα στο γήπεδο;

Τις περισσότερες φορές η σχέση µου µε τους ποδοσφαιριστές είναι πολύ καλή

αλλά υπάρχουν και άλλες που έχω εκνευριστεί µαζί τους αλλά προσπάθησα να

συγκρατηθώ.

•Ποιο είναι κατά τη γνώµη σας το καλύτερο παιχνίδι που έχετε σφυρίξει;

Στην Ελλάδα είναι πάρα πολλά, στην Ευρώπη όµως είναι στην Γερµανία ανάµεσα

στην Bayern Μονάχου και την Inter, αλλά εκεί ως τέταρτος.

•Πώς νιώθετε τώρα µετά από 22 χρόνια καριέρας, που είστε ένας από τους

καλύτερους διαιτητές της Ελλάδας;Όλα µια χαρά, απλά τώρα θα συνεχίσω ως

παρατηρητής και καθηγητής διαιτησίας.

Ευχαριστώπολύγιατοχρόνοσαςκαικαλήσυνέχεια.Καιεγώσαςευχαριστώ

Αργυρόπουλος Α.

ΟΡΙΖΟΝΤΙΑ

1 .Αγώνισµα 42.1 95µ.

2.Αγώνισµα Ρίψεων.

3.Φυσική ικανότητα που πρέπει να έχουν οι δροµείς µικρών αποστάσεων.

ΚΑΘΕΤΑ

1 .Το µήκος, το ύψος και το επί κοντώ είναι……..

2.Στεφάνι αγριελιάς .

3 .4Χ100µ. και 4Χ400µ.
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2 2 3

3

ΓΥΝΑΙΚΕΙΟ ΠΟ∆ΟΣΦΑΙΡΟ

Το Πανελλήνιο Πρωτάθληµα
Ποδοσφαίρου Γυναικών

ξεκίνησε το 1987. Μέχρι το

1990 το πρωτάθληµα ήταν

ανεπίσηµο και το

διοργάνωναν τα ίδια

σωµατεία.

Το 1990 η ΕΠΟ δηµιούργησε

Επιτροπή Γυναικείου

Ποδοσφαίρου,η οποία

ανέλαβε να διοργανώσει το πρώτο πρωτάθληµα.Η πρώτη διοργάνωση της ΕΠΟ,το

1990,ονοµάστηκε δοκιµαστική και η Οµοσπονδία δεν την αναγνώρισε ως επίσηµη.Το 1993

δηµιουργήθηκε και Β’Εθνική κατηγορία.

Το πρωτάθληµα διεξαγόταν σε δύο φάσεις.Στην Α’ φάση οι οµάδες είναι χωρισµένες σε 2

οµίλους µε βάση γεωγραφικά κριτήρια .Οι 3 πρώτες οµάδες κάθε οµίλου περνούν στην τελική

φάση, όπου 6 οµάδες στο σύνολο µάχονται για το πρωτάθληµα χωρίς να µεταφέρουν

αποτελέσµατα και βαθµολογία από την Α΄ φάση. Από τη σεζόν 2010-2011 , το πρωτάθληµα είναι

ενιαίο.

ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ ΑΠΟ ΤΗΝ ΚΟΥΤΣΟΥΜΠΟΥ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ

∆ΙΑΙΤΗΤΗΣ ΣΤΗ FIFA

1 )Πώς σκέφτηκες να αρχίσεις τη διαιτησία;

Μου άρεσε το ποδόσφαιρο, από µικρή ήθελα να γίνω ποδοσφαιρίστρια αλλά, επειδή στο χωριό

µου την Κορώνη δεν υπήρχε οµάδα γυναικεία, δεν είχα την δυνατότητα να ασχοληθώ. Όταν

ήρθα στην Αθήνα να σπουδάσω µου δόθηκε η ευκαιρία να υπηρετήσω το αγαπηµένο µου

άθληµα από την θέση του ∆ιαιτητή και δεν την έχασα.

2)Πώς ήταν η εµπειρία της συµµετοχής σου στο πρόσφατο WOMEN'S WORD CUP UNDER 17

του 2010;

Ήταν µια φοβερή εµπειρία, διαιτήτευσα οµάδες από όλο τον κόσµο και συνεργάστηκα µε

διαιτητίνες από όλες τις Ηπείρους. Σίγουρα ήταν η πιο σηµαντική στιγµή στη καριέρα µου.

3)Τι σε συναρπάζει σε αυτό το επάγγελµα και ποιες οι δυσκολίες του;

Αυτό που µε συναρπάζει είναι το ίδιο το ποδόσφαιρο, το να συµµετέχω σε αυτό το άθληµα και

να πρέπει να πάρω σωστές αποφάσεις για το πιο δίκαιο αποτέλεσµα. Το πιο δύσκολο πράγµα

είναι ότι πρέπει να πάρω την σωστή απόφαση µέσα σε λίγα δευτερόλεπτα ενώ µία λάθος µου

απόφαση θα ξεσηκώσει όλους τους φιλάθλους.

4)Ποια είναι κατά τη γνώµη σου η θέση των γυναικών στον αθλητισµό και ειδικότερα στο

ποδόσφαιρο, ένα ανδροκρατούµενο άθληµα;

Βλέπουµε ότι οι γυναίκες στις µέρες µας κατέχουν ίδιες θέσεις µε τους άνδρες όχι µόνο στον

αθλητισµό, αλλά σε όλους τους τοµείς. Η αλήθεια είναι ότι στο ποδόσφαιρο, αν και

ανδροκρατούµενο άθληµα, βλέπουµε πολλές γυναίκες τόσο ποδοσφαιρίστριες όσο και

διαιτητίνες

5)Για ποιο λόγο πιστεύεις πως το γυναικείο ποδόσφαιρο δεν είναι τόσο διαδεδοµένο όσο το

ανδρικό;

Γιατί πιστεύω πως οι έλληνες σε αυτό το θέµα έχουν µείνει πίσω. ∆εν εµπιστεύονται τις

ικανότητες των ποδοσφαιριστριών µας σε αντίθεση µε τις άλλες χώρες της Ευρώπης και

ιδιαίτερα των Σκανδιναβικών χωρών, όπου το γυναικείο ποδόσφαιρο είναι πολύ ανεπτυγµένο.

6)Ποιες είναι οι δυνατότητες των γυναικών στο ποδόσφαιρο;

Πιστεύω πως έχουµε πολύ καλές ποδοσφαιρίστριες αλλά δεν φτάνει µόνο αυτό θα πρέπει να τις

εµπιστευτούν οι αρµόδιοι και να γίνει αυτό πιο ανταγωνιστικό

7)Υπάρχουν αθλητικά, γυναικεία σωµατεία ώστε να µπορέσει µια γυναίκα να ξεκινήσει το

ποδόσφαιρο;

Υπάρχουν αλλά δεν είναι πολλά. Το ανδρικό ποδόσφαιρο έχει τέσσερις εθνικές κατηγορίες ενώ

το γυναικείο έχει µόνο δύο µε λίγα σωµατεία. Η γυναικεία οµάδα που µας εκπροσωπεί στην

Ευρώπη εκτός από την εθνική οµάδα, είναι ο ΠΑΟΚ που αγωνίζεται στο Champions League.

Περικλής Μουτζούρης

ΦΥΛΛΟ 1 ΠΑΡΑ-ΠΛΗΡΟΦΟΡΗΣΗ

Να βάλεις τους αριθµούς από το 1

εώς το 8, χωρίς να,δηµιουργούν

σειρά διαδοχικών κάθετα ή

διαγώνια ο προηγούµενος ή

επόµενος από έναν ήδη

τοποθετηµένο αριθµό

π.χ.το 2 δεν πρέπει να είναι ούτε

οριζόντια, ούτε κάθετα, ούτε

διαγώνια µε τους αριθµούς 1 και 3.

Αριθµόλεξο.. .




